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Agendapunt 1. Opening en mededelingen 

Toelichting Mevrouw Ellis Jeurissen zal voortaan als vertegenwoordiger Eenheidsleiding Politie Oost-Brabant 
aansluiten bij de bestuursvergaderingen van VRBZO. 

Besluit De door de voorzitter genoemde agendapunten worden als hamerstuk behandeld met uitzondering van 
agendapunt 6a Bestuursrapportage.  

Agendapunt 2. Besluiten- en actielijst vorige vergadering 

Besluit Het verslag van het AB 4 april jl. is vastgesteld. 
De actiepuntenlijst is akkoord en wordt bijgesteld. 

 3.  Bestuurlijk 

Agendapunt 3aa. Benoeming nieuwe directeur Veiligheidsregio (Blanksma) 

Toelichting De vergadering is gestart met een besloten bijeenkomst in verband met de voordracht van een nieuwe 
directeur per 1 oktober 2024.  
Het contract met interim-directeur Aart Schoenmaker wordt 20 juli beëindigd. Besloten is dat Lambèrt van 
Iersel, Sectorhoofd Bedrijfsvoering, van 20 juli tot 1 oktober zijn honneurs waarneemt om de continuïteit 
van de organisatie te borgen.  
Op grond van de gemeenschappelijke regeling wordt zowel de directeur Veiligheidsregio als de 
commandant Brandweer benoemd door het AB. Binnen Zuidoost-Brabant zijn deze beide functies verenigd 
in 1 persoon.  

Besluit 1. Mevrouw M.G.C. Wilms-Wils te benoemen als directeur Veiligheidsregio Brabant-Zuidoost per 1 
oktober 2024. 

2. De opdracht van de heer A. Schoenmaker te laten aflopen per 20 juli 2024.  
3. De heer L. van Iersel te benoemen als waarnemend directeur Veiligheidsregio Brabant-Zuidoost 

gedurende de periode 21 juli tot 1 oktober 2024. 

Actie - 

Agendapunt 3a. Voortgang uitwerking bestuurlijke opdracht (Dijsselbloem) 

Toelichting De voortgang van de uitwerking van deelopdracht 1 wordt door het Dagelijks Bestuur nader toegelicht. 
Aangegeven wordt dat inhoudelijke bespreking is gepland voor Q3 met nadrukkelijk het verzoek in de 
commissievergaderingen inhoudelijk de plannen te bespreken.  
Naar aanleiding van deze procesinformatie wordt gelegenheid geboden te reageren.  
Mevr. Callewaert vraagt of er verschillen zijn met hetgeen eerder aan de commissies is aangeboden. Er is 
meer onderbouwing gewenst. Dhr. Delhez geeft aan dat tijdens de commissievergaderingen de 
aanwezigheid laag was en de meningen uiteenliepen. Het Dagelijks Bestuur heeft daarom besloten niet nu 
over te gaan op bespreking in het Algemeen Bestuur maar een extra bespreekronde in de commissies te 
plannen.  
Dhr. Ubachs ziet wel nieuwe informatie rond financiën, maar krijgt onvoldoende zicht op prestaties. Dhr. 
Schoenmaker is van mening dat niet alles even makkelijk in tastbare prestaties is te vangen. In Q3 zal 
nadrukkelijk ook het gevoel vanuit de professionals worden gepresenteerd.  
Dhr. Wouters wenst meer varianten en faseringsmogelijkheden bij de besluitvorming te betrekken.  
Dhr. Dijsselbloem antwoordt dat scenario-uitwerkingen zullen volgen als inhoudelijke bespreking in 
commissies hebben plaatsgevonden.  
Mevr. Van de Ven memoreert dat de financiële krapte in veel gemeenten het extra complicerend maken en 
roept op om waar mogelijk ook andere middelen te genereren.  
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Mevr. Van Toorenburg vraagt te onderzoeken of de extra landelijke middelen ook kunnen worden ingezet. 
Dhr. Dijsselbloem geeft aan dat deze suggesties worden meegenomen. Het heeft de voorkeur om te 
wachten op de nieuwe directeur en geen overhaaste besluiten te nemen.  
 
Namens Berenschot wordt een presentatie verzorgd van een vergelijkend onderzoek naar de uitgaven van 
diverse veiligheidsregio’s over de verschillende organisatieonderdelen en taken. Het rapport Berenschot en 
het rapport Cebeon worden als onderdeel van het totale dossier meegenomen in de beraadslagingen in 
Q3. Op basis van beide rapporten worden nu geen conclusies getrokken. De korrelatie tussen financiële 
middelen en het veiligheidsniveau respectievelijk de mate waarin wordt voldaan aan wet- en regelgeving is 
niet altijd te herkennen. 

Besluit 1. Kennis te nemen van de voortgang van uitwerking van deelopdracht 1.  
2. Meningvormend te spreken over het bestuurlijk vervolg van het traject.    
3. Kennis te nemen van de door Berenschot BV te verzorgen toelichting op een benchmark 

Veiligheidsregio’s. 

Actie - Overige leden van het bestuur in gelegenheid stellen om aan te sluiten bij CFB van 25 september.  

Agendapunt 3b. Portefeuilleverdeling Dagelijks Bestuur (Dijsselbloem) HAMERSTUK 

Toelichting - 

Besluit 1. In te stemmen met de taakbeschrijving van de plaatsvervangend voorzitter.  
2. In te stemmen met de portefeuilleverdeling binnen het Dagelijks Bestuur. 

Actie - 

Agendapunt 3c. Benoeming leden commissies (Dijsselbloem) HAMERKSTUK 

Toelichting - 

Besluit 1. In te stemmen met de commissie-indeling. 

Actie - 

Agendapunt 3d. Terugkoppeling uit Veiligheidsberaad (Blanksma) 

Toelichting Geen opmerkingen. 

Besluit 1. Kennis te nemen van mededelingen Veiligheidsberaad. 

Actie - 

Agendapunt 3e. Terugkoppeling uit de regionale commissies (Dijsselbloem) 

Toelichting Geen opmerkingen. 

Besluit 1. Kennis te nemen van de besprekingen binnen de commissies. 

Actie  - 

 4. TER BESLUITVORMING 

Agendapunt 4a. Jaarstukken 2023 (Delhez) 

Toelichting Dhr. Delhez licht toe dat de accountantsverklaring is afgegeven. Een overschot op de jaarrekening 
illustreert dat er onvoldoende capaciteit beschikbaar is om deze middelen te besteden. Mevr. van 
Toorenburg is van mening dat verder ophogen van reserves niet gaat helpen. Mevr. Blanksma is verbaasd 
dat de accountant nauwelijks opmerkingen maakt over een te krappe bedrijfsvoering. De accountant 
constateert wel dat versterking van de organisatie nodig is en spreekt zorgen uit over informatieveiligheid 
en informatievoorziening. 
Dhr. Dijsselbloem geeft aan dat het Dagelijks Bestuur aan de directeur opdracht heeft gegeven om de 
meest acute problemen in beeld te brengen die mogelijk incidenteel kunnen worden opgelost of gestart, 
Aanspreken van algemene reserves voor dit doel behoort tot de mogelijkheden. 

Besluit 1. In te stemmen met de jaarstukken 2023.  
2. In te stemmen met het toevoegen van het volledige jaarresultaat 2023 aan de algemene reserve.  

Actie - 

Agendapunt 4b. 2e Begrotingswijziging 2024 (Delhez) HAMERSTUK 

Toelichting - 

Besluit 1. In te stemmen met de 2e begrotingswijziging 2024. 
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Actie - 

Agendapunt 4c. Begroting 2025 (Delhez) 

Toelichting Mevr. Van der Ven vindt de zienswijze van haar raad onvoldoende terug in de voorgestelde reactie. De 
passage over de gevolgen van aanpassingen in gemeentefondsindicatoren is niet relevant. De raad van 
Reusel-De Mierden voorziet grote financiële krapte in de gemeentelijke begroting en kan niet instemmen 
met de begroting VRBZO 2025 en de daarin opgenomen verhoging vanwege indexeringen.  

Besluit 1. Kennis te nemen van de zienswijzen op de Ontwerpbegroting 2025.  
2. Kennis te nemen van de reacties die hierop door het Dagelijks Bestuur aan de raden zijn toegestuurd. 
3. In te stemmen met de Begroting 2025, met in acht neming van de stemverklaring van de gemeente 

Reusel-Den Mierden.  
Actie - Reactie aan gemeenteraden aanpassen m.b.t. vermelding aanpassen gemeentefondsindicatoren 

(NB was in uiteindelijke versie aan raden al weggelaten). 
- In de reactie aan gemeenteraad Reusel-De Mierden de zienswijze van die raad juist verwoorden.  

 5. MENINGVORMEND 

Agendapunt - 

Toelichting - 

Besluit - 

Actie - 

 6. TER KENNISGEVING 

Agendapunt 6a. 1e Bestuursrapportage (Delhez) 

Toelichting Vanuit CFB en Dagelijks Bestuur is opgemerkt dat de bestuursrapportage niet dezelfde urgentie uitdraagt 
als in de bestuursopdracht beschreven. Op enkele punten is hierop aangepast. De rapportage geeft een 
prognose voor onderbesteding op de kapitaallasten (beperkte uitvoeringscapaciteit) en overbesteding op 
loonkosten (inclusief inhuur). Structurele effecten van de nieuwe CAO zijn onzeker, maar zullen hoger zijn 
dan de te ontvangen loonindexatie.  
Dhr. Van Bree wil benadrukken dat incidenteel geld alleen voor incidentele doeleinden moet worden 
ingezet. De verhoogde BDUR lijkt op diverse punten echter een structurele aanwending te krijgen. Dhr. 
Van Iersel antwoordt dat dit niet het geval is en dat hierop wordt toegezien.  

Besluit 1. Kennis te nemen van de 1e bestuursrapportage 2024.  

Actie - 

Agendapunt 6b. Inzicht huurkosten gebouwen VRBZO (Delhez) HAMERSTUK 

Toelichting - 

Besluit 1. Kennis te nemen van de wijze waarop in 2013-2015 de huursommen zijn bepaald en welke 
huurkosten er per gebouw in 2023 staan geboekt voor de gebouwen die VRBZO huurt van de 
gemeenten. 

Actie - 

Agendapunt 6c. Jaarverslag archief- en informatiebeheer (Delhez) HAMERSTUK 

Toelichting - 

Besluit 1. Kennis te nemen van het verslag archief- en informatiebeheer 2023 en het verbeterplan 2024. 

Actie - 

Agendapunt 6d. Samenvatting commissiedebat Nationale veiligheid, brandweer en crisisbeheersing 
(Dijsselbloem) HAMERSTUK 

Toelichting - 

Besluit 1. Kennis te nemen van de samenvatting commissiedebat Nationale veiligheid, brandweer en 
crisisbeheersing 4 juni 2024.   

Actie - 



 

 

 

4 

 

 
Presentatie Defensie 
Na afloop van de vergadering wordt door dhr. Peeters van de Brigade Oirschot een presentatie verzorgd over de 
huidige stand van zaken van en ontwikkelingen binnen defensie. 
 

Agendapunt 6e. Voortgang massaclaim Truckkartel (Dijsselbloem) HAMERSTUK 

Toelichting - 

Besluit 1. Kennis te nemen van de voortgang rond het proces massaclaim Truckkartel. 

Actie - 

 7. RONDVRAAG EN SLUITING 

Toelichting Het bestuur staat stil bij het feit dat het tijdelijk contract van dhr. Schoenmaker eindigt. Voor zijn inzet in de 

afgelopen maanden biedt dhr. Dijsselbloem onder dankzegging een bos bloemen aan.  


